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Postadress: Uppsala kommun, kommunstyrelsen, 753 75 Uppsala  

Besöksadress: Stadshusgatan 2 

Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 

E-post: kommunledningskontoret@uppsala.se 

www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Kommunstyrelsens protokoll onsdagen den 29 
mars 2023 

Plats och tid  

Stadshuset, kommunstyrelsesalen, klockan 10:30-14:27,  
ajournering klockan 11:30-13:00. 

Paragrafer 

54-58, 60-76 

Justering 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 

beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet. 

Protokollförare 

John Hammar, kommunsekreterare 

  

Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

mailto:kommunledningskontoret@uppsala.se
http://www.uppsala.se/
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Närvarande 

Beslutande 

Erik Pelling (S), ordförande 

Tobias Smedberg (V), 1:e vice ordförande §§ 56-76 

Therez Almerfors (M), 2:e vice ordförande 
Sofia Andersson (M) 
Eva Christiernin (S) 

Ehsan Nasari (C) 
Jonas Segersam (KD) §§ 61-76 

Mattias Kristenson (S) 
Kent Kumpula (SD) 
Hanna Victoria Mörck (V) 

Jennie Claesson (L) 
Asal Gohari (S) 

Marta Obminska (M) 
Erik Dagnesjö (S) 

Jonas Petersson (C) 
Ylva Stadell (S) 

Fredrik Hultman (M) 
Ulrik Wärnsberg (S) 
Karolin Lundström (V) §§ 54-55 

David Ling (MP) 
Mats Gyllander (M) §§ 54-55 

Eva Moberg (KD) §§ 56-60 

Ej tjänstgörande ersättare 

Karolin Lundström (V) §§ 56-76 
Stefan Hanna (UP) 
Anna Johansson Dahl (V) 

Klara Ellström (MP) 
Mats Gyllander (M) §§ 56-76 
Nora Karlsson (C) 
Eva Moberg (KD)  
Alexander von Uckermann (SD) 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Övriga närvarande 

Joachim Danielsson stadsdirektör, Ingela Hagström utvecklingsdirektör och 
biträdande stadsdirektör, Ola Hägglund ekonomidirektör och biträdande 
stadsdirektör, Marta Tiberg kommunikationsdirektör, Isabelle Waldenvik presschef, 

Christian Blomberg, stadsbyggnadsdirektör, Åsa Nilsson Bjervner kanslichef, Christian 

Dahlmann enhetschef, Lena Grapp stadsjurist, Susanne Eriksson politisk stabschef, 
John Hammar kommunsekreterare, Rosalind Göthberg nämndsekreterare, Greta 
Ahrgren praoelev, Susanne Angemo, Malin Åkesson, Peter Eriksson, Anders Nilfjord, 

Maria Ahrgren, Ida Bylund Lindman och Anton Berg föredragande. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 54 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att utse Therez Almerfors (M) till justerare, samt 

2. att justeringen äger rum måndagen den 1 april 2023. 

 

§ 55 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att ärendet projektdirektiv Skarholmen utgår,  
2. att med ändringen ovan fastställa föredragningslistan, samt 
3. att bevilja närvarorätt till Rosalind Götblad nämndsekreterare och Greta 

Ahrgren praoelev. 

 

§ 56 

Föredragningar inför beslut 
Föredragningar inför beslut hölls om följande ärenden: 

Årsredovisning 2022 för kommunstyrelsen 

Årsbokslut och årsredovisning Uppsala kommunkoncern 2022 

Kommunens olika samarbetsformer i klimat och miljöarbetet inför beslut om 
Inrättande av miljö- och klimatberedning samt Uppdrag att inrätta lokalt 

klimatvetenskapligt råd 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 57 

Ramavtal avseende lokaler och fastigheter 
mellan Uppsala kommun, kommunstyrelsen 
och Uppsala kommun Arenor och fastigheter 
AB 

KSN-2023-00489 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna att ramavtal tecknas mellan Uppsala kommun, 
kommunstyrelsen, och Uppsala kommun Arenor och fastigheter AB enligt 

bilaga 1. 

Sammanfattning 

Uppsala kommun samlade, efter beslut i kommunfullmäktige, under 2021 stora delar 
av fastighetsägandet, fastighets- och verksamhetsdriften i ett nytt bolag: Uppsala 

kommun Arenor och fastigheter AB, framöver benämnt Arenor och fastigheter. 

Etablering av det nya bolaget har lett till ett behov av ett ramavtal för samverkan i 

fastighetsrelaterade frågor. Ramavtalet innebär bland annat en enklare och tydligare 
hantering av beställningar och att den slutkostnadsbaserade hyressättningsmodellen 

lämnas till förmån för en modell med en fastställd hyresnivå. Ramavtalet ska således 

skapa förutsättningar för kommunkoncernen att hantera ett ökat behov av 

verksamhetslokaler och anläggningar samt kostnader för produktion. 

Det föreslagna ramavtalet omfattar samtliga hyresobjekt som kommunstyrelsen hyr av 

Uppsala kommun Arenor och fastigheter AB, och ersätter principöverenskommelsen 
mellan kommunstyrelsen och Sport och rekreationsfastigheter (KSN-2017-2786). 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 67 

• Tjänsteskrivelse daterad den 22 februari 2023 

• Bilaga 1, Ramavtal mellan Uppsala kommun, kommunstyrelsen och Uppsala 
kommun Arenor och fastigheter AB 

• Bilaga 2, Roll- och ansvarsfördelning 

• Bilaga 3, Processbeskrivning beställning nyproduktion samt om- och 
tillbyggnation  

• Bilaga 4, Processbeskrivning beställning av verksamhetsanpassningar 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 58 

Yttrande över promemorian Ny kärnkraft i 
Sverige 

KSN-2023-00166 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till klimat- och näringslivsdepartementet enligt ärendets 

bilaga 1.  

Sammanfattning 

Klimat- och näringslivsdepartementet har remitterat promemorian Ny kärnkraft i 

Sverige – ett första steg till Uppsala kommun för yttrande senast 10 april 2023. 

I promemorian lämnas förslag till ändringar i miljöbalken och lagen (1984:3) om 

kärnteknisk verksamhet (kärntekniklagen) som syftar till att utvidga förutsättningarna 

för att tillåta uppförande och drift av nya kärnkraftsreaktorer. 

Promemorian kan läsas i sin helhet här. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 68 

• Tjänsteskrivelse daterad 8 mars 2023 

• Bilaga 1, Yttrande över promemoria Ny kärnkraft i Sverige – ett första steg 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Eva Moberg (KD) och Jennie Claesson (L) yrkar: 
att stryka ”inte” i sista meningen i yttrandet så att meningen lyder: ”Uppsala kommun 
anser att den föreslagna ändringen ska göras.” 

Kent Kumpula (SD) yrkar: 
att Uppsala kommun ska ställa sig bakom den föreslagna lagändringen. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar bifall till 

arbetsutskottets förslag. 

https://www.regeringen.se/48dfa7/contentassets/4e94b54e75114406aca6ca199fe4d80a/promemoria-ny-karnkraft-i-sverige---ett-forsta-steg.pdf
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Therez Almerfors (M) med fleras yrkande mot avslag och 
finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

Ordföranden ställer därefter Kent Kumpulas (SD) yrkande mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

Ordföranden ställer slutligen arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för Therez Almerfors (M) med fleras yrkande med 

följande motivering: 
Omställningen till fossilfritt genom elektrifiering av industrier och transporter kräver mer 

ren el. Förslaget att bestämmelsen som begränsar antalet reaktorer i drift till tio tas bort 

är därför ett helt nödvändigt steg mot den gröna omställningen.  

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 60 

Yttrande över remiss av Färdplan för ett 
hållbart län - åtgärdsprogram för miljömässigt 
hållbar samhällsutveckling 

KSN-2023-00165 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att avge yttrande till Länsstyrelsen i Uppsala län enligt ärendets bilaga 1.  

Sammanfattning 

Länsstyrelsen i Uppsala län har remitterat rapporten Färdplan för ett hållbart län – 

Regionalt åtgärdsprogram för miljömässigt hållbar samhällsutveckling för yttrande 
senast den 13 april 2023.  

Åtgärdsprogrammet för samhällsutveckling syftar till att öka takten i genomförandet 
av åtgärder som bidrar till miljömässigt hållbar utveckling av samhällen såväl i städer 
som på landsbygden. Programmet har tagits fram i bred samverkan med aktörer 

verksamma i länet då det baseras på förslag som uppkommit under ett dialogmöte 

under hösten 2022. Aktörer i länet kommer att erbjudas att delta i 

åtgärdsprogrammets genomförande genom att teckna hållbarhetslöften för 
samhällsutveckling med Länsstyrelsen i november 2023. 

Remitterat förslag på regionalt åtgärdsprogram finns att läsa i sin helhet här. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 70 

• Tjänsteskrivelse daterad 21 februari 2023 

• Bilaga 1, yttrande över remiss av Färdplan för ett hållbart län – Regionalt 
åtgärdsprogram för miljömässigt hållbar samhällsutveckling daterad 16 
februari 2023 

  

https://www.lansstyrelsen.se/download/18.25c4d4aa18529c4ee1360c17/1673613339981/Remissversion%20%C3%A5tg%C3%A4rdsprogram%20samh%C3%A4llsutveckling.pdf


Sida 10 (43) 

 

Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Yrkanden 

Kent Kumpula (SD) yrkar avslag på ärendet. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.  

Reservationer 

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
följande motivering: 

Uppsala kommun bör inte ställa sig bakom mål som vill detaljstyra verksamheternas och 

invånarnas levnads- och konsumtionsmönster. Politiken ska inte bekämpa 

köttkonsumtion eller försämra tillgängligheten för biltrafikanter. Det hör inte till 
kommunens uppgift att påverka uppsalabornas semestervanor och arbeta för 

exempelvis minskat flygande eller minskad boyta ur klimatsynpunkt. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 61 

Inrättande av miljö- och klimatberedning 

KSN-2023-00103 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att inrätta Uppsala kommuns miljö- och klimatberedning och anta föreskrifter 
för beredningen enligt ärendets bilaga 1, samt 

2. att avveckla Uppsala kommuns miljömålsråd. 

Sammanfattning 

Ett fokus för det nya styret är att Uppsala ska vara världsledande i miljö- och 

klimatomställningen samt förbättra beredskapen för ett förändrat klimat. Samtliga 
nämnder och bolag berörs av uppdragen att öka takten i klimatomställningen för att 
nå målet om ett klimatneutralt Uppsala 2030 och klimatpositivt Uppsala senast 2050.  

För att stärka och fortsätta utveckla arbetet med miljö- och klimatfrågor föreslås en 

särskild miljö- och klimatberedning inrättas under kommunstyrelsen. Beredningens 
uppgifter föreslås vara att särskilt bereda frågor som är strategiskt viktiga för miljö- och 

klimatomställningen i syfte att skapa bättre förutsättningar för ett effektivt 
genomförande av och ökad måluppfyllelse av kommunens miljö- och klimatpolitik. 

Beredningen ska också kunna främja samverkan mellan kommunen och andra aktörer, 
sprida relevant kunskap för att utveckla kommunens arbete samt bevaka relevanta 

nationella och internationella satsningar inom miljö- och klimatområdet. 

Uppgifterna för den nya miljö- och klimatberedningen överlappar till viss del det 

befintliga Miljömålsrådets uppgifter. Därför föreslås Uppsala kommuns miljömålsråd 
avvecklas. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 71 

• Tjänsteskrivelse daterad 20 januari 2023. 

• Bilaga 1, föreskrifter för Uppsala kommuns miljö- och klimatberedning. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
yrkar: 
att ärendet återremitteras för att revidera beredningens uppgifter och för att stärka 

samarbetet med Stiftelsen för universitet, näringsliv och samhälle (STUNS) och Uppsala 

klimatprotokoll för att växla upp klimatomställningsarbetet 

Ehsan Nasari (C) yrkar i andra hand: 
att uppdra till kommunledningskontoret att utreda hur vi kan stärka den lokala 
klimatorganisationen för att växla upp omställningsarbetet, exempelvis genom att 
inrätta ett Miljö- och klimatkansli under kommunstyrelsen. 

Kent Kumpula (SD) yrkar avslag till ärendet. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar att ärendet ska avgöras 
idag samt bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Therez Almerfors (M) med fleras återremissyrkande mot att 
avgöra ärendet idag och finner att kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter Ehsan Nasaris (C) tilläggsyrkande mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

Ordföranden ställer slutligen arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller förslaget. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande om återremiss med följande 
motivering: 
Kommunens klimatarbete är viktigt, vi har haft ett miljömålsråd, och nu föreslås en miljö- 

och klimatberedning. Det är dock inte politiska organ som kommer lösa problemen, utan 

det behövs ett brett, långsiktigt och uthålligt arbete i flera led. Exempelvis nämns inte 
Uppsala klimatprotokoll i dokumenten, även STUNS har en viktig roll. Uppsala 
klimatprotokoll är en förebild på hur man kan samverka med näringsliv och övriga 
organisationer, ett framgångsrikt arbete som behöver stärkas. Kommunen kan inte själv 

lösa utmaningarna på klimatområdet. 

Ehsan Nasari (C) reserverar sig mot beslutet att avslå tilläggsyrkandet till förmån för 

eget yrkande.  
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
följande motivering: 
Att ha nämnder/beredningar för precis varje tänkbart område är ett slöseri med 

skattemedel. Nog kan det vara viktigt att tänka på miljön, men kommunen behöver 
ingen egen beredning för miljö- och klimatområdet. Exempelvis har vi ingen 
trygghetsberedning, tryggheten i vår kommun är ett viktigt område som kommunen 

dessutom har möjlighet att förbättra på ett helt annat sätt än klimatet. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det är positivt att stora delar av Uppsalas kommunfullmäktiges partier är starkt 

engagerade i miljö- och klimatförbättringsfrågor. Kommunen ska samtidigt verka utifrån 

tre hållbarhetsperspektiv. Social-, ekologisk- och ekonomisk hållbarhet. Det är viktigt att 

balansera dessa hållbarhetsperspektiv klokt. För att inte äventyra social- och ekonomisk 
hållbarhet är det oklokt att för kraftfullt fokusera på den ekologiska hållbarheten. Ett för 

hårt fokus på ekologisk hållbarhet kommer att få oönskade sociala- och ekonomiska 

konsekvenser som vi anser vara mycket olyckliga för Uppsala kommuns medlemmar. 

Ehsan Nasari (C) lämnar följande särskilda yttrande: 

Uppsala kommun har högst ställda ambitioner för sitt miljö- och klimatarbete. Det är 

emellertid sämre ställt med verkställighet och uppföljning av kommunens ambitioner och 

mål på området. 2030 ska vi vara klimatneutrala, vilket innebär att våra utsläpp behöver 

minskas med 10 – 14 procent årligen. Dessvärre är vi inte i närheten av att nå dessa 

nödvändiga målsättningar. Det är uppenbart att den politiska genomslagskraften inte har 

varit tillräcklig stark när det kommer till klimatfrågorna. Vi centerpartister tror inte att 

ytterligare politiska organ är svaret på hur vi ska nå våra klimatmål. Den tidigare 

miljömålsberedningen är ett tydligt exempel på att politiska organ inte är en effektiv 

åtgärd. Vad vi stället behöver är att stärka vår egen tjänstemannaorganisation inom 

klimatområdet. Ett problem är att kommunens sakkunskap inom klimatområdet är 

spridd över flera enheter. Vi tror att kommunen måste samla och förstärker sin 

kompetens inom miljö och klimatområdet. Vi har tidigare föreslagit inrättandet av ett 

miljö- och klimatkansli som får till uppgift att löpande följa upp och redovisa kommunens 

arbete på området. Det är olyckligt att vårt yrkande om att utreda hur vi stärker vår 

klimatorganisation inte biföll i kommunstyrelsen. Inrättandet av en miljö-och 

klimatberedning med politiker är inte svaret på de stora klimatutmaningar vi står inför. 

Uppsala kommun behöver ett handlingskraftigt politiskt ledarskap om vi ska klara att nå 

våra klimatmål. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 62 

Uppdrag att inrätta lokalt klimatvetenskapligt 
råd 

KSN-2023-00600 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att uppdra åt kommunledningskontoret att utreda hur ett lokalt 

klimatvetenskapligt råd kan utformas och återkomma till kommunstyrelsen 
med förslag för inrättande. 

Sammanfattning 

Ett fokus för det nya styret är att Uppsala ska vara världsledande i miljö- och 
klimatomställningen samt förbättra beredskapen för ett förändrat klimat. 

För att fortsätta utveckla och stärka Uppsalas arbete för klimatomställning kan ett 

lokalt klimatvetenskapligt råd med stöd i aktuell kunskap och forskning bidra till att 
göra kommunens klimatarbete mer ändamålsenligt och effektivt. 

Ett lokalt klimatvetenskapligt råd skulle bestå av forskare inom relevanta 

forskningsområden och skulle exempelvis kunna ha som uppgift att granska 
kommunens klimatarbete och föreslå förbättringar som bidrar till att kommunen når 

sina klimatmål. 

Kommunledningskontoret föreslås få i uppdrag att utreda hur ett lokalt 

klimatvetenskapligt råd skulle kunna utformas och återkomma till kommunstyrelsen 
med förslag om hur ett sådant råd kan inrättas i Uppsala. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 72 

• Tjänsteskrivelse daterad den 20 februari 2023. 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
yrkar att ärendet återremitteras för att kompletteras med: 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

att se över hur vi inom ramen för våra befintliga samarbeten med Uppsala 
klimatprotokoll och Stiftelsen för universitet, näringsliv och samhälle, STUNS kan 
fördjupa samverkan med forskningen för att öka takten i klimatomställningen i syfte att 

ge större effekt och högre resultat, 
att uppdra åt kommunledningskontoret att utreda hur miljö- och klimatarbetet bättre 
kan organiseras för att ge större effekt och högre resultat. 

Kent Kumpula (SD) yrkar avslag till ärendet. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar att ärendet ska avgöras 
idag samt bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Therez Almerfors (M) med fleras återremissyrkande mot att 

avgöra ärendet idag och finner att kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med följande motivering: 

Klimatförändringarna måste mötas med handlingskraft och beslutsamhet. Att minska 
utsläppen för att hejda den globala uppvärmningen förblir därför en av våra viktigaste 

utmaningar. Nya politiska organ kommer inte lösa problemen, utan det behövs ett brett, 
långsiktigt och uthålligt arbete i flera led, med fokus på åtgärder som ger större effekt 
och högre resultat. Alliansen vill gärna se att detta utvecklas tillsammans med redan 

befintliga organ. 

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 

följande motivering: 
Det ingår inte i det kommunala uppdraget att inrätta vetenskapliga råd och det är inte 
ekonomiskt försvarbart. Vad blir nästa steg? Ett kommunalt vetenskapsråd för 
kriminologi, beteendevetenskap, ekonomi, religion eller varför inte historia? Uppsala 

kommun har även sedan tidigare ett antal samarbeten med universitet och andra 

aktörer. Att inrätta egna vetenskapsråd vore direkt olämpligt. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) lämnar följande särskilda yttrande: 

Att ha nämnder/beredningar för precis varje tänkbart område är ett slöseri med 
skattemedel. Nog kan det vara viktigt att tänka på miljön, men kommunen behöver 
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ingen egen beredning för miljö- och klimatområdet. Exempelvis har vi ingen 
trygghetsberedning, tryggheten i vår kommun är ett viktigt område som kommunen 
dessutom har möjlighet att förbättra på ett helt annat sätt än klimatet. 
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§ 63 

Samverkansöverenskommelse med Sveriges 
Lantbruksuniversitet 2023-2025 

KSN-2023-00613 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att anta samverkansöverenskommelse med Sveriges Lantbruksuniversitet 

2023 – 2025. 

Sammanfattning 

Sveriges lantbruksuniversitet (SLU) och Uppsala kommun har en tradition av 

samarbete och samverkan. Parterna har gemensamt tagit fram ett förslag till 
samverkansöverenskommelse för perioden 2023 – 2025.  Syftet med 

samverkansöverenskommelsen är att öka båda parters möjlighet att bidra till en 
hållbar samhällsutveckling i staden, i tätorter och på landsbygden i Uppsala kommun. 
Överenskommelsen ska bidra till att skapa en strukturerad och tydlig relation mellan 

parterna på strategisk nivå, samt skapa förutsättningar för en fördjupad samverkan där 
det finns ömsesidig nytta. Kommunstyrelsen föreslås anta samverkans-

överenskommelse med Sveriges Lantbruksuniversitet för perioden 2023 – 2025.  

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 73 

• Tjänsteskrivelse daterad 2023-02-22 

• Bilaga: Samverkansöverenskommelse 2023 – 2025 mellan Sveriges 
Lantbruksuniversitet och Uppsala kommun 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 
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§ 64 

Samarbetsavtal med Uppsala Innovation 
Centre 2023–2025 

KSN-2023-00525 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att bevilja årligt verksamhetsstöd om 1 150 000 kronor till Uppsala Innovation 

Centre AB för perioden 2023–2025 
2. att godkänna samarbetsavtal mellan Uppsala kommun och Uppsala 

Innovation Centre AB för perioden 2023–2025 enligt bilaga samt, 
3. att ovanstående beslut gäller under förutsättning att övriga finansiärer av 

Uppsala Innovation Centre AB fattar motsvarande beslut om finansiering för 

perioden 2023–2025. 

Sammanfattning 

Uppsala Innovation Centre AB (UIC) utgör tillsammans med STUNS, STUNS Energi 

samt STUNS Life science de långsiktiga satsningarna inom ramen för kommunens 
engagemang i STUNS samarbetet. Det övergripande syftet med UIC och STUNS Life 

Science är att skapa fler och växande internationellt konkurrenskraftiga företag som 

bidrar till Uppsalas långsiktiga tillväxt och attraktionskraft. UIC ägs till lika delar av sina 

fyra ägare Uppsala Stadshus AB (KSN-2013-0799), SLU Holding AB, STUNS och Uppsala 

universitet Utveckling AB. UIC finansieras av sina partners och ägare.  
Kommunstyrelsen beslutade den 6 maj 2020 (§ 119) om stöd till UIC för perioden 2020–
2023. Då nuvarande finansieringsperiod har löpt ut behöver Uppsala kommun fatta 

beslut om sin del av den fortsatta finansieringen av UIC. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 74 

• Tjänsteskrivelse daterad den 10 februari 2023 

• Bilaga, Samarbetsavtal mellan Uppsala kommun och Uppsala Innovation 
Centre  
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Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 
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§ 65 

Samarbetsavtal med Uppsala Citysamverkan 
2023 - 2027 

KSN-2022-02771 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna upprättat samarbetsavtal 2023 – 2027 mellan Uppsala 

Citysamverkan AB och Uppsala kommun enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Uppsala Citysamverkan AB och Uppsala kommun har bedrivit samverkan genom avtal 

sedan år 2000. Avtalet har reviderats vid fyra tillfällen och nuvarande avtalsperiod har 
gällt sedan 2018. I samverkan mellan parterna har förslag till nytt avtal för perioden 

2023–2027 tagits fram.   

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 76 

• Tjänsteskrivelse daterad 2023-03-13 

• Bilaga 1 – samarbetsavtal Uppsala kommun – Uppsala City samverkan AB 

• Bilaga 2 – Karta över område om omfattas av platsutvecklingsarbete 

• Bilaga 3 – Fördelningsprincip för kostnader för ombyggnationer i 

gaturummet 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD), Jennie Claesson (L) och 
Kent Kumpula (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag att återemittera ärendet för 
att trygghets- och aktivitetssamarbetet kopplat till Forumtorget inkluderas i avtalet 
med Uppsala Citysamverkan.  

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar 

att godkänna upprättat samarbetsavtal 2023 – 2027 mellan Uppsala Citysamverkan AB 

och Uppsala kommun enligt ärendets bilaga 1. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Therez Almerfors (M) med fleras yrkande att bifalla 
arbetsutskottets förslag om återremiss mot att avgöra ärendet idag och finner att 
kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter Erik Pelling (S) med fleras yrkande mot avslag och finner 

att kommunstyrelsen bifaller yrkandet. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det är UPs övertygelse att ett stärkt och väl trygghetsinriktat ökat samarbete inom 

ramen för Uppsalas Citysamverkan ger ett bättre önskat resultat än vad den nuvarande 
lösningen med Centrum för AMP gör. Vår övertygelse är att inte bara Forumtorget ska 

aktiveras på detta sätt utan att även det nya Stora Torget, Celsiustorget och Å-rummet 
ska aktiveras klokt framöver. Utvecklingspartiet demokraterna, UP, anser att samarbetet 

med Centrum för AMP ska avbrytas och att kommunen i stället genomför liknande 
satsningar genom samarbetet Uppsalas Citysamverkan. 
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§ 66 

Överenskommelse om affärs- och 
medborgarplats (AMP) 

KSN-2023-00539 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att underteckna avtal med Centrum för Affärs-och Medborgarplats (AMP) om 

förlängning av AMP-samarbete för perioden 2023 – 2024 enligt ärendets bilaga 
1, samt 

2. att AMP-samarbetet ska utvärderas under 2024 enligt upparbetat 
uppföljnings- och utvärderingsmodell. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade den 16 december 2020 (§338) att underteckna avtal med 
Centrum för Affärs- och Medborgarplats (AMP) och inleda ett samarbete om en lokal 
affärs- och medborgarplats (en AMP) vid Forumtorget i Uppsala i form av en pilotstudie 

under två år. I samarbetet har även privata fastighetsägare varit med och bidragit till 
utvecklingen, genom tecknande av serviceavtal med Centrum för AMP. Ambitionen 

med pilotstudien har varit att utvärdera möjligheterna att, i ett samspel mellan det 

offentliga och civilsamhället, gemensamt verka för ett långsiktigt hållbart Uppsala. 

En utvärdering av pilotstudien lyfter fram både fördelar och utmaningar med 
konceptet AMP. Då piloten och utvärderingen i huvudsak genomfördes under 

pandemin finns det skäl att ytterligare förlänga samarbetet med AMP för att testa och 

utvärdera om konceptet fungerar när inte handel och rörelse i city begränsas av 
restriktioner kopplade till Covid-19 pandemin. Kommunstyrelsen föreslås därför 

besluta att underteckna en förlängning av avtalet för perioden 2023 – 2024. Ett förslag 

till förlängning avtal mellan Uppsala kommun och Centrum för AMP gällande rätten att 
använda platsen, AMP-organisationen, löpande verksamhet och skötsel, ekonomi samt 

uppföljning har tagits fram och återfinns i bilaga 1. 
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Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 2023-03-08 

• Bilaga 1, Utkast till avtal om förlängning av AMP-samarbete 2023 –2024 

• Bilaga 2, Utvärdering av pilotstudien 

• Bilaga 3, Platsrapport för Forumtorget 2022 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
yrkar att ärendet återremitteras 

för att i dialog med fastighetsägarna och cityhandeln ta ett helhetsgrepp kring 
utvecklingen av stadskärnan. 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C) och Jonas Segersam (KD) yrkar i andra hand 
avslag på ärendet. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar bifall till förvaltningens 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först Therez Almerfors (M) med fleras återremissyrkande mot att 
avgöra ärendet idag och finner att kommunstyrelsen beslutar att avgöra ärendet idag. 

Ordföranden ställer därefter förvaltningens förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 
Alliansen vill se en starkare utveckling för en mer attraktiv, tillgänglig och trygg 

stadskärna. Vi ser ett behov av att tydligare utvärdera insatser som denna för att 
säkerställa att våra skattemedel används på ett smart och effektivt sätt. Vi yrkade 
återremiss för att ta ett helhetsgrepp där såväl cityhandeln som fastighetsägarna 

inkluderas i en långsiktig plan med fokus på reella insatser. 

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 
Det är bra med en stärkt affärs‐ och medborgarplats, men vi anser att det kan skötas på 

ett mer kostnadseffektivt sätt genom Citysamverkan som kan lösa liknande 

överenskommelser med närliggande fastighetsägare. 
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Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) lämnar följande särskilda yttrande: 
Utvecklingspartiet demokraterna, UP, anser att det i grunden positiva initiativet bättre 
kan skötas inom ramen för samarbetet Uppsala Citysamverkan. Genom Uppsala 

Citysamverkan anser vi att en liknande överenskommelse kan göras med berörda 

fastighetsägare. UPs övertygelse är att vi därigenom kan få mycket mer värde för de 3 
miljoner kronor som avsätts för ambitionen. 
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§ 67 

Revidering av riktlinje för nämndernas och 
bolagsstyrelsernas verksamhetsplanering, 
uppföljning och interna kontroll 

KSN-2023-00347 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att anta riktlinje för nämndernas och bolagsstyrelsernas 
verksamhetsplanering, uppföljning och interna kontroll enligt ärendets bilaga 

1. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade den 3 mars 2021 (KSN-2020-03638) om riktlinje för 

nämndernas och bolagsstyrelsernas verksamhetsplanering och uppföljning samt 
interna kontroll. Under de senaste åren har styrningen i Uppsala kommun utvecklats 

och Mål och budget har omarbetats till att omfatta fokusmål.  

Riktlinjen för nämndernas och bolagsstyrelsernas verksamhetsplanering, uppföljning 

och interna kontroll har setts över och aktualiserats i enlighet med att processen för 

planering och uppföljning har utvecklats under de senaste åren och enligt Mål och 
Budget 2023 - 2025.  

Förslaget enligt bilaga 1 är avsett att ersätta ovan nämnda beslut. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 77 

• Tjänsteskrivelse daterad den 17 februari 2023 

• Bilaga 1, riktlinje för nämndernas och bolagsstyrelsernas planering, 
uppföljning och interna kontroll 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 
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§ 68 

Årsredovisning 2022 för kommunstyrelsen 

KSN-2023-00323 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att godkänna årsredovisning 2022 för kommunstyrelsen, samt 
2. att godkänna bilagan kommunstyrelsens uppdrag till nämnder och styrelser, 

enligt ärendets bilaga. 

Sammanfattning 

I årsredovisningen ska kommunstyrelsen kommentera det ekonomiska utfallet i 

förhållande till kommunfullmäktiges budget samt rapportera status för arbetet med 
inriktningsmål och uppdrag. Handlingen omfattar även kommunstyrelsens 
investerings-och exploateringsverksamhet.  

 

Kommunstyrelsen utför brukarnära tjänster i form av måltidsservice, städ och 

kontaktcenter. Dessa följs upp i årsredovisningen enligt Riktlinje för kontroll och 
uppföljning av kommunalt finansierad verksamhet 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 23 mars 2023 § 87 

• Tjänsteskrivelse daterad 21 mars 2023 

• Årsredovisning 2022 för kommunstyrelsen 

• Bilaga Kommunstyrelsens uppdrag till nämnder och styrelser 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Särskilda yttranden 

Therez Almerfors (M) lämnar följande särskilda yttrande: 
Moderaterna lade fram ett eget budgetalternativ för 2022 och konstaterar därför att 
årsredovisningen för kommunstyrelsen skulle sett annorlunda ut med vår budget. Vi ser 
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stora möjligheter till en högre effektivitet och tydligare prioriteringar för en ansvarsfull 
hantering av skattebetalarnas pengar.   

Kommunens verksamheter ska bedrivas effektivt, med uppsalabon i centrum och genom 
värnande av de skattemedel jobben har genererat. Klarar kommunen inte av sina 

kärnuppgifter spelar det ingen roll för invånarna hur bra all annan verksamhet är. Vårt 

förslag till Mål och budget för 2022 syftade till att skapa förutsättningar för fler jobb och 

mer pengar till välfärden genom satsningar på tillväxt och ansvar för skattebetalarnas 
pengar. 

Vi är inne i ett utmanande ekonomiskt läge med stigande inflation, ränteutveckling och 
prognostiserat svag tillväxt för 2023. Det ställer höga krav på kommunen att ta ansvar för 

ekonomin för att kunna prioritera kommunens kärnuppgifter. Vi moderater vill se en 

återhållsamhet till nya investeringar, att vi fortsätter försäljningar av fastigheter där 
kommunen inte behöver vara ägare och att vi avbryter miljardprojektet Uppsala 
spårväg.  

Sett till måluppfyllelsen kan vi konstatera att KS är färdig med ungefär hälften av målen 

under året. Vi ser oroande på ett par delar.  

Inriktningsmålet om att Uppsala ska vara tryggt och attraktivt att leva, verka och vistas i 

konstateras som delvis uppfyllt och man noterar en avsaknad av full effekt inom 
trygghetsområdet. Vi moderater vill se ett högt reformtempo och är beredda att prova 

många nya lösningar som kan vara framgångsrika för att stävja otrygghet och 
kriminalitet i kommunen. I vår budget för 2022 föreslog vi exempelvis inrättande av en 
trygghetscentral för att stärka och samordna trygghetsarbetet i kommunen och ett 

införande av ordningsvakter i Gränby, Stenhagen och i kommunens tätorter. Det är 
politikens viktigaste uppgift att se till att alla Uppsalabor kan röra sig fritt i det offentliga 

rummet utan rädsla för överfall, rån eller skjutningar. 

Vidare beklagar vi att landsbygden fortsatt tycks få stå tillbaka i Socialdemokraternas 

Uppsala. Exempelvis gavs uppdraget att bygga fler pendlarparkeringar på landsbygden 

redan 2020 men är fortsatt försenat. Förutsättningarna för boende på landsbygden 

måste förbättras för att det ska bli mer attraktivt att bo, verka och leva i hela vår 

kommun. Beslutet om att 100 procent av maten i exempelvis skolor och äldreomsorg ska 
vara ekologisk skjuts till år 2030. Vi har tidigare utryckt kritik mot beslutet både då det 
varit långt ifrån att uppnås, och för att det missar sitt syfte. Vi ser hellre att det finns mål 

om mer närodlad mat för att stödja näringsidkare i vår kommun och stärka 
självförsörjningen.  

Kommunen varken kan eller ska göra allt. Med ett moderatlett styre hade vi fått en 
kommun som bättre bejakar kraften i näringslivet för ett mer attraktivt Uppsala. 

 

 



Sida 28 (43) 

 

Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Ehsan Nasari (C) lämnar följande särskilda yttrande: 

Styret hade satt upp många och ambitiösa mål på miljö och klimatområdet under 

förutvarande verksamhetsår, liksom hela förra mandatperioden. Man säger sig vilja öka 

takten i klimatomställningen, men uppföljning och revidering av kommunens miljö- och 

klimatprogram lämnar fortfarande övrigt att önska. Centerpartiet förordar mätbara 

satsningar var resultat verkligen går att utvärdera. Nu vet vi inte ens vilken takt vi ska öka 

ifrån. 

De företagsfrämjande åtgärderna måste intensifieras. Företagare måste kunna 

garanteras trygghet, oavsett om de verkar på staden eller på landsbygden. Kommunen 

ska vara en samarbetspartner och inte en motpart för näringslivet. Målet är att etablera 

en servicekultur i kommunen och sprid en förståelse för att kommunens medarbetare 

finns för kommunens invånare och företag, inte tvärtom. 

Tillgång till byggbar mark för verksamheter måste säkras samtidigt som vi måste 

förhindra att ännu mer prima jordbruksmark planläggs till industrimark. Uppsala måste 

raskt lämna sin osmickrande bottenplacering inom företagsrankingen och samtidigt 

skyndsamt kliva ner från den föga hedrande förstaplatsen som den kommun som 

bebygger mest åkermark. 

Centerpartiet står bakom att Uppsala ska vara en av landets bästa landsbygdskommuner. 

Medborgarbudgetar och servicepunkter är ett steg på vägen. Båda initiativen måste 

vidareutvecklas och ges mer långsiktiga möjligheter och utvecklas utifrån närområdets 

förutsättningar. Engagemanget i hela kommunen måste tas tillvara.  

Jonas Segersam (KD) lämnar följande särskilda yttrande: 

Kristdemokraterna hade i sin budget för 2022 en skattesänkning på 50 öre och en 

prioritering av kommunens kärnverksamhet. Vi förordade också ett stopp för planerna för 
kapacitetsstark kollektivtrafik (spårväg och BRT) som hade frigjort resurser för just detta. 

Som en konsekvens så låg också i vår budget ett stopp av utbyggnadsplanerna i 

Ulleråker.  

För kommunstyrelsens del innebar vår budget en kraftig besparing på administration 
inklusive kommunikationsstaben och minskade kostnader för spårvägsprojekteringen. 

Det frigjorde resurser för exempelvis att rädda sjön Tämnaren, att utreda 
minikärnkraftverk och att utveckla medborgarinflytandet i form av bygderåd. 
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§ 69 

Årsbokslut och årsredovisning 2022 

KSN-2022-03342 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att godkänna årsredovisning för 2022, samt 
2. att till investeringsbudgeten för 2023 lägga de pågående investeringarna 2022 

enligt bilaga 5. 

Kommunstyrelsen beslutar för egen del 

3. att anmäla fördjupad uppföljning av kommunfullmäktiges inriktningsmål, 

uppdrag och indikatorer samt nationella nyckeltal för agenda 2030 enligt 
bilaga 1,  

4. att anmäla fördjupad redovisning av verksamhet i förvaltningsform och 

bolagsform enligt bilaga 2,  

5. att anmäla redovisning av den interna kontrollen till kommunfullmäktige 

enligt bilaga 3,  
6. att anmäla beslutade förändringar avseende styrande dokument enligt bilaga 

4,  

7. att anmäla pågående investeringar enligt bilaga 5,  

8. att anmäla jämställdhetsbokslut 2023 till kommunfullmäktige enligt bilaga 6,  
9. att anmäla Uppsala stadshus AB:s årsredovisning 2022 till kommunfullmäktige 

enligt bilaga7 
10. att anmäla de största investeringsprojekten till kommunfullmäktige enligt 

bilaga 8, samt 

11. att anmäla Rapportering av kommunkoncernens synpunktshantering, enligt 
bilaga 9. 

Sammanfattning 

Verksamhetsåret 2022 presenteras i bifogad årsredovisning. Uppsala kommunkoncern 
förverkligar kommunfullmäktiges vilja inom ramen för de ekonomiska 
förutsättningarna. Koncernen har visat en förmåga att anpassa sig till den oväntade 

påfrestning som pandemin har inneburit och till effekterna av årets höga inflation. 

Koncernen uppfyller kommunfullmäktiges mål och bedöms ha en god ekonomisk 
hushållning. Samtidigt strävar koncernen självklart efter att skapa ännu mer värde per 
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insatt krona för att långsiktigt ge goda förutsättningar för kommunens invånare, 
företag och organisationer.  

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 23 mars 2023 § 87 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 mars 2023  

• Årsbokslut och årsredovisning 2022  

• Bilaga 1 Uppföljning av kommunfullmäktiges inriktningsmål, uppdrag och 
indikatorer, samt nationella nyckeltal för Agenda 2030  

• Bilaga 2 Verksamhet i förvaltningsform och bolagsform  

• Bilaga 3 Redovisning av intern kontroll 2022  

• Bilaga 4 Beslutade förändringar avseende styrande dokument  

• Bilaga 5 Pågående investeringar  

• Bilaga 6 Jämställdhetsbokslut 2022 Uppsala kommun  

• Bilaga 7 Uppsala stadshus AB:s årsredovisning 2022  

• Bilaga 8 De största investeringsprojekten  

• Bilaga 9 Rapportering av kommunkoncernens synpunktshantering  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Särskilda yttranden 

Therez Almerfors (M) lämnar följande särskilda yttrande: 
Uppsala behöver en framåtsträvande nystart med ett konstruktivt politiskt ledarskap. 

Tillsammans vill vi med övriga partier i Alliansen genomföra de prioriteringar som krävs 

för en ansvarsfull ekonomisk hushållning med respekt för skattebetalarna. En politik för 

trygghet, hållbarhet, innovation och samhällsgemenskap. 

Då Moderaterna lade fram ett eget förslag till mål och budget skulle också ett årsbokslut 

under ett moderatlett styre sett annorlunda ut. 

För att fler ska kunna förverkliga sin livsdröm i Uppsala behövs mer frihet och mindre 
detaljstyrning. Moderaterna vill fortsatt värna valfriheten för varje individ att välja den 
utövare av vård, skola och omsorg som passar denne bäst. Alla kommunens 

verksamheter ska hålla hög kvalitet och alla Uppsalabor känna sig trygga i att kvaliteten 

i välfärden är likvärdig. 

Uppsalas framtid avgörs av att skolan fungerar, för det är i skolan grunden för framtiden 

läggs. Elevers resultat ska mätas och följas upp på ett kvalitetssäkert sätt. I vår budget 

föreslog vi bland annat införande av betyg från årskurs fyra och inrättande av centralt 
rättade nationella prov. För att få ordning på Uppsala måste vi få ordning på skolan – i 
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Uppsala ska det aldrig spela någon roll varifrån du kommer, utan vart du är på väg. Vi 
beklagar att uppdraget för att verka för att fler barn till utrikes födda föräldrar går på 
förskola är försenat. Vi hade gärna också sett ett tydligare fokus på att stärka studieron 

och elevers upplevelse av trygghet i och omkring skolan. 

Moderaternas budget för 2022 stod för en nystart för Uppsala. Genom kraftiga sparbeting 

i kommunadministrationen skulle vi möjliggjort för framtida skattesänkningar. Uppsalas 

framtida tillväxt är beroende av sänkt skatt för att vara en attraktiv plats i relation till 
andra kommuner i Mälardalsregionen. Kommunens verksamheter ska bedrivas effektivt, 

med uppsalabon i centrum och genom värnande av de skattemedel jobben har 
genererat. Det förutsätter ett politiskt ledarskap som vågar prioritera och fokusera på 
kommunens kärnuppgifter.   

Ehsan Nasari (C) lämnar följande särskilda yttrande: 

Uppsala behöver en framåtsträvande nystart med ett konstruktivt politiskt ledarskap. 

Tillsammans vill vi med övriga partier i Alliansen genomföra de prioriteringar som krävs 

för en ansvarsfull ekonomisk hushållning med respekt för skattebetalarna. En politik för 

trygghet, hållbarhet, innovation och samhällsgemenskap. 

Centerpartiets förslag till mål och budget hade, om det antagit, inneburit en helt annan 

lyhördhet inför Uppsalas problem än den som styret presenterat. Vårt förslag är en 

budget för ett växande Uppsala men ett Uppsala som växer hållbart, i både ekonomiskt, 

socialt och ekologiskt hänseende. En budget som i stället för att riskera Uppsalas unika 

karaktär genom en aggressiv stadsbyggnadspolitik hade främjat en mångfald av 

boendemiljöer, med trivsamma hem att leva i. Det är en budget som värnar hela 

kommunen, med satsningar på ett flertal kransorter i stället för en brutal nyetablering i 

ett, känsligt naturområde. Med den rådande stadsbyggnadspolitiken tappar också styret 

fullständigt bort miljöaspekterna. Vad gäller det viktiga arbetet med den biologisk 

mångfalden är styrets inställning fortfarande att ”motverka förluster av”, stället för att 

främja den. Miljön är bara en av många anledningar till att Centerpartiet å det 

bestämdaste hävdar att Uppsala alltjämt behöver ett nytt styre, ett styre med ett 

invånarfokus och som varsamt låter Uppsala nå sin fulla potential i stället för att tvinga 

fram en oönskad förändring. 

Jonas Segersam (KD) lämnar följande särskilda yttrande: 

Uppsala behöver en framåtsträvande nystart med ett konstruktivt politiskt ledarskap. 

Tillsammans vill vi med övriga partier i Alliansen genomföra de prioriteringar som krävs 
för en ansvarsfull ekonomisk hushållning med respekt för skattebetalarna. En politik för 

trygghet, hållbarhet, innovation och samhällsgemenskap.  

2022 blev ännu ett år med en sett till förutsättningarna urholkad kommunekonomi. 

Nettokostnaderna tilläts öka med över 5%, vilket är exceptionellt högt om man jämför 

med befolkningsökningen som var under 2%.  
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Kristdemokraterna hade i sin budget för 2022 en skattesänkning på 50 öre per 
skattekrona, och besparingar på saker som inte är kommunens kärnverksamhet – 
administration och byråkrati. Vi förordade också ett stopp för planerna för 

kapacitetsstark kollektivtrafik (spårväg och BRT), och i konsekvens med det ett stopp för 
utbyggnadsplanerna i Ulleråker. Tyvärr är det nu Socialdemokraterna och Miljöpartiet 
som fått sätta agendan för kommunens politik, för åttonde året i följd vilket får förödande 

följder för kommunens ekonomi och inriktning. 

Med kristdemokratisk politik hade vi i stället prioriterat familjernas behov, kommunens 

kärnverksamhet i form av äldreomsorg, skola och omsorg, och tillsammans med övriga 
borgerliga partier säkrat en ekonomiskt hållbar framtid för Uppsala kommun. 

Vi står fortsatt inför historiskt stora investeringar, i infrastruktur, skolor och äldreomsorg. 

För att kunna bära denna tillväxt behöver vi dels skruva ner utbyggnadstakten i staden, 
dels säkerställa att tillväxten kan ske organiskt och på ett sätt som tillförsäkrar 
Uppsalaborna trygghet och ro, samt dels ha en ekonomi som möjliggör kommande 

nödvändiga investeringar. 

Att sänka skatten skulle ha gett en signal om att vi inte kan slösa med våra gemensamma 

resurser, och fortsätta den kostnadsexplosion som präglat de senaste åtta årens 
socialdemokratiskt ledda styre. Tyvärr har inte den ambitionen funnits i den budget för 
2022 vi nu ser resultatet av, även om det finns ljusglimtar i form av exempelvis minskade 

kostnader för försörjningsstöd och återhållen låneskuldsökning (genom tillfälliga 

försäljningar av tillgångar). 

Kristdemokraternas budget hade inneburit större trygghet, mer svenska värderingar, 

värdigare och tryggare omsorg, trivsammare stadsmiljö, utveckling av ”hjärtlandet” 
(landsbygden), mindre flum i skolorna, mer stöd till familjerna, bättre förutsättningar för 

näringslivet och frihet att blomstra för kultur- och idrottslivet.  

Vi ser fram mot att tillsammans med Allianspartierna framöver vara med och förverkliga 

vår gemensamma politik för Uppsala! 
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§ 70 

Redovisning av motioner som inte slutgiltigt 
behandlats av fullmäktige 2023 

KSN-2023-00463 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att godkänna redovisningen av motioner som inte slutgiltigt behandlats per 

den 1 mars 2023.  

Sammanfattning 

I kommunfullmäktiges arbetsordning §12 anges att kommunstyrelsen under april 

månad varje år ska lämna en redovisning till kommunfullmäktige över motioner som 
kommit in till fullmäktige till och med året dessförinnan och som inte slutgiltigt 

behandlats av fullmäktige.  

Kommunledningskontoret har tagit fram en sammanställning över motioner som inte 
är slutgiltigt behandlade av kommunfullmäktige per den 1 mars 2023.  

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 78 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 mars 2023 

• Bilaga 1, Sammanställning över motioner som inte slutgiltigt behandlats av 
fullmäktige 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Särskilda yttranden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 

lämnar följande särskilda yttrande: 
Vi ser ett stort behov av skärpta rutiner för bättre genomströmning av motioner. De 

äldsta motioner som ännu inte är behandlade väcktes för snart ett och ett halvt år sedan. 
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Samtidigt som vissa motioner väntat under beredning under lång tid ser vi att det är 
möjligt med snabbare handläggning då en av de senast inlämnade motionerna (från 
Miljöpartiet) redan är framskriven till kommunstyrelsen i slutet av mars.  

Möjligheten att lämna in och få motioner behandlade är ett viktigt verktyg för ett aktivt 

oppositionsarbete. Vi vill därför se en kraftigt förbättrad hantering av dessa.  

Kent Kumpula (SD) lämnar följande särskilda yttrande: 

Det är anmärkningsvärt att det fortfarande finns motioner som lämnades in under 2021, 
som inte har hunnit behandlas. Lika anmärkningsvärt är det, i sammanhanget, att bland 
annat Miljöpartiets motioner verkar ha en särställning i kommunens hantering av 
motioner. På fem månader är Rickard Malmströms motion färdighanterad, samtidigt 

som andra motioner (från ”fel parti”?) har en mångdubbelt längre hanteringstid, trots att 

frågeställningen inte är särskilt komplicerad. 8 2021 november väckte Anders Sehlin en 
motion om belysning för muralmålningen på Påvel Snickares gränd, och den är 
fortfarande under beredning. Hur prioriteras och vem prioriterar turordningen för 

motionerna, och hur rimmar det med demokratins spelregler att vissa partier får köra i 
taxi-filen samtidigt som andra partier snudd på beläggs med körförbud? 
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§ 71 

Svar på motion om att inte utlysa 
populationsbegränsande licensjakt på lodjur, 
varg, järv och björn från Rickard Malmström 
(MP) 

KSN-2022-02903 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Rickard Malmström (MP) föreslår i en motion väckt 17 oktober 2022  

• att Länsstyrelsen i Uppsala län ska tillskrivas med en begäran om; 
o att inte utlysa populationsbegränsande licensjakt på lodjur (Lynx lynx) 

i Uppsala kommun eller i revir som delas av Uppsala kommun, 
o att inte utlysa populationsbegränsande licensjakt på varg (Canis 

lupus) i Uppsala kommun eller i revir som delas av Uppsala kommun, 
o att inte utlysa populationsbegränsande licensjakt på järv (Gulo gulo) i 

Uppsala kommun eller i revir som delas av Uppsala kommun, samt 
o att inte utlysa populationsbegränsande licensjakt på björn (Ursus 

arctos) i Uppsala kommun eller i revir som delas av Uppsala kommun. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 79 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 februari 2023 

• Bilaga 1, Motion om att inte utlysa populationsbegränsande licensjakt på 
lodjur, varg, järv och björn från Rickard Malmström (MP) 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD), Jennie Claesson (L) och 
Kent Kumpula (SD) yrkar avslag till motionen. 
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Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller förslaget. 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 

I motionssvaret anförs att det är Naturvårdsverket och länsstyrelserna som enligt 
jaktförordningen fattar beslut om licensjakt på rovdjur. Beslut om licensjakt och 
utformningen av sådana beslut i enskilda fall är således inte en uppgift för kommunen 

utan det ankommer på staten.  

Givet att det inte är en uppgift för Uppsala kommun att överhuvudtaget besluta om 

licensjakt yrkade vi avslag på motionen.  

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande med 
följande motivering: 

Det här är en fråga för länsstyrelsen och inte för kommunen, motionen borde 
överhuvudtaget inte ha fått ställas, och nu när den felaktigt har fått ställas ska den 
avslås. Kommunen kan och ska inte bestämma över andra myndigheter. 

Sverigedemokraterna ser inget problem med populationsbegränsande licensjakt. En för 

stor population av rovdjur kan medföra stora problem för samhället, främst för 

människor som bor och verkar på landsbygden. Stadsbor som Rickard Malmström har 
inga problem med rovdjur eftersom han bor på cykelavstånd från allt centralt i Uppsala, 

och där finns varken lodjur, varg, järv eller björn. 
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§ 72 

Svar på motion om mer trygghet för 
Uppsalaborna från Therese Rhann (-) 

KSN-2022-00673 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motionen med föredragning i ärendet. 

Sammanfattning 

Therese Rhann (-) föreslår i en motion väckt 28 februari 2022  

• att satsningen på ordningsvakter fördubblas och att de ska finnas överallt där 

tryggheten hotas, samt 

• att ordningsvaktsstyrkan helt och hållet ska stå under Uppsala kommuns befäl 
för att säkerställa goda arbetsvillkor och insyn. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 80 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 februari 2023 

• Bilaga, Motion om mer trygghet för Uppsalaborna från Therese Rhann (-) 

Yrkanden 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C) och Jennie Claesson (L) yrkar avslag till 
motionens andra att-sats. 

Jonas Segersam (KD) och Kent Kumpula (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner först att kommunstyrelsen besvarar motionens första att-sats 

Ordföranden ställer därefter arbetsutskottets förslag att besvara motionens andra att -

sats mot Therez Almerfors (M) med fleras yrkande att avslå densamma och finner att 
kommunstyrelsen besvarar motionens andra att-sats. 
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Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jennie Claesson (L) reserverar sig mot beslutet 
till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 
Den otrygghet och brottsutsatthet som både invånare och företagare vittnar om måste 

bekämpas. I Alliansens budget föreslog vi ett utökat område för ordningsvakter vid 

särskilt brottsutsatta områden, även på landsbygden. Vi ser däremot inget syfte till att 
ordningsvaktsstyrkan helt och hållet ska stå under Uppsala kommuns befäl utan vill även 
framgent att kommunen arbetar med flera olika aktörer, men med samma mål – att 

Uppsala ska vara en trygg kommun för alla som vistas i den.   

Särskilda yttranden 

Kent Kumpula (SD) lämnar följande särskilda yttrande: 

Motionen är för dåligt utformad för att kunna annat än besvaras, men vi håller med om 
andemeningen att kommunen behöver fler ordningsvakter för att öka tryggheten. Det är 

sorgligt och beklagligt att kommunen tvingas ”laga och lappa” tryggheten på våra gator 

och torg genom kommunala ordningsvakter. Det är i grund och botten polisen som ska, 
eller borde, upprätthålla lag och ordning i det offentliga rummet. 

Jonas Segersam (KD) anmäler följande särskilda yttrande: 

Kristdemokraterna var i vår budget för 2017 det parti som lanserade förslaget om 
kommunala ordningsvakter i Uppsala. Redan följande år införde S-V-MP-majoriteten 

ordningsvakter på försök, och vi har sedan sett hur denna viktiga funktion permanentats 
och utökats för ökad trygghet för Uppsalaborna.  

Vi har från vår sida hela tiden sagt att ordningsvakter skulle kunna finnas i kommunen, 

både som egenanställd personal och som en upphandlad tjänst, varför vi anser att 

motionen från Therese Rhann bör besvaras. Det är inte driftsformen för de kommunala 

ordningsvakterna som är det viktiga utan funktionen, kontinuiteten och samarbetet med 
både övrig kommunal förvaltning (exempelvis socialtjänsten) och externa aktörer (främst 
polisen). 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 73 

Svar på motion om att halvera 
kommunikationsstaben från Therese Rhann (-) 

KSN-2022-00290 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Therese Rhann föreslår i en motion väckt 31 januari 2022  

• att anslaget till kommunikationsstaben ska sättas ner till 40 miljoner kronor. 

Det måste anses vara en fullt tillräcklig summa för kommunens behov av 
kommunikationstjänster. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 81 

• Tjänsteskrivelse daterad 8 mars 2023 

• Bilaga, Motion om att halvera kommunikationsstaben från Therese Rhann (-) 

Yrkanden 

Kent Kumpula (SD) yrkar bifall till motionen. 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 

yrkar att motionen ska besvaras. 

Erik Pelling (S), Tobias Smedberg (V) och David Ling (MP) yrkar bifall till 

arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer Kent Kumpulas (SD) bifallsyrkande, Therese Almerfors (M) med 

fleras yrkande att motionen ska besvaras och Erik Pelling (S) med fleras yrkande att 
bifalla arbetsutskottets förslag mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

Reservationer 

Therez Almerfors (M), Ehsan Nasari (C), Jonas Segersam (KD) och Jennie Claesson (L) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och med följande motivering: 
Det finns ingen anledning till att Uppsalas verksamheter eller investeringar ska kosta mer 

än i andra jämförbara kommuner. I vår budget la vi ett generellt sparbeting på 70 

miljoner kronor på kommunadministrationen. Vi ser däremot inte att det är vår roll att 
räkna anställda på en enskild avdelning utan anser det vara upp till respektive ledning 
att göra den bedömningen för att leverera bästa kvalitet för våra skattemedel.  

Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (UP) lämnar följande särskilda yttrande: 

Motionen har en bra ambition som är i linje med vad Utvecklingspartiet demokraterna 
anser vara viktigt. Uppsala kommun måste flytta resurser från administrativt stöd till 

operativa arbetsuppgifter inom kommunens kärnverksamheter som skola och 
äldreomsorg. Eftersom motionen uttrycker ett precist antal kommunikatörer som ska 

reduceras anser vi att motionen ska avslås. Vi anser att kommunen skyndsamt måste 
utreda vad som krävs för att generellt minska den administrativa bördan för kommunens 

kärnverksamheter med minst 20 procent. Det är särskilt viktigt inom skola, vård och 
omsorg. I en sådan utredning kan det visa sig att kommunens arbete med 

kommunikation kan minskas med till exempel 63 procent. Eftersom Uppsala kommuns 
Mål & budget är tydlig med att kraftiga förbättringar förväntas inom all verksamhet 
förväntar UP att bland annat kommunikationsstabens resurser kraftigt minskas 

framöver.   
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 74 

Anmälningsärenden till kommunstyrelsen den 
29 mars 2023 

KSN-2022-02350 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att lägga förteckningen över anmälningsärenden till protokollet. 

Anmälningsärenden 

• Lärarbristens förklaringsfaktorer - Rapport från Mälardalsrådet 

• Anmälan av särskild partiaktivitet (MP) 

• Rapport från Uppsala kommuns funktionsrättsråd år 2022 

• Redovisning förbrukning av statsbidrag finskt förvaltningsområde 2022 

• Anmälan av särskild partiaktivitet (SD) 

• Protokoll från centrala samverkansgruppen 2023-03-01 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 75 

Delegationsförteckning kommunstyrelsen 
2023-03-29 

KSN-2022-02989 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att lägga förteckning över delegationsbeslut för perioden 1 mars 2023 till 21 

mars 2023 till protokollet. 

Beslutsunderlag 

• Delegationsförteckning Kommunstyrelsen 2023-03-01 till 2023-03-21 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller föreliggande förslag. 
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Kommunstyrelsen Datum: 

Protokoll 2023-03-29 

Protokollet är justerat elektroniskt. 

De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
Utdragsbestyrkande 

 

§ 76 

Deltagande på konferens och möten 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

1. att två representanter från styret och två representanter från oppositionen 

bereds möjlighet att delta på Knivstakonferensen 2023. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 14 mars 2023 § 82 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

 


